
OSNOVNA ŠKOLA IVANA MEŠTROVIĆA 
ZAGREB, MARTINA PUŠTEKA 1 

10 000 ZAGREB 

Klasa: 007-4/24-02/33 

Ur.broj: 251-190-24-01 
 
 
 

Z A K LJ U Č C I 
 

s 33. sjednice Školskog odbora 

održane dana 30. 10. 2024. 

 

 

 

NAZOČNI: 

- članovi Školskog odbora: Tibor Komar, Krešimir Sočković, Jelena Čeko, Ivana Pikić Jugović, 

Igor Naglić i Hrvoje Đurak 

Nenazočan: Ivan Bubić 
 

- v.d. ravnatelj: dr.sc. Ante Kožul. 
 

- zapisničar: Igor Naglić 

 

 

 

Započeto u 19.15 sati. 

Predsjednik Školskog odbora otvara 33. sjednicu Školskog odbora. 

 

 

Za ovu sjednicu predlaže da se 

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice 

2. Raspisivanje natječaja za ravnatelja/icu Oš Ivana Meštrovića  

3. Kadrovska pitanja  

4. Razno 
 

Dnevni red mijenja redoslijed točaka.  

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice 

2. Kadrovska pitanja 

3. Razno 

4. Raspisivanje natječaja za ravnatelja/icu Oš Ivana Meštrovića 

 

Dnevni red prihvaćen. 

 

 

 

 



Ad. 1.  Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

 

Zapisnik s prethodne sjednice je jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad .2.  Kadrovska pitanja 

 

Vezano uz kadrovska pitanja, Školskom odboru su dani na uvid Zapisnici povjerenstava za 

zapošljavanje po natječaju za zapošljavanje objavljenom 9. 10. 2024. na Hrvatskom zavodu za 

zapošljavanje i web stranici OŠ Ivana Meštrovića Zagreb na radna mjesta:  

• učitelj/ica razredne nastave (na neodređeno, puno radno vrijeme), dvije osobe 

• učitelj/ica razredne nastave (na određeno, nepuno radno vrijeme), jedna osoba. 

v.d. ravnatelja pročitao je izvješće. Na natječaj za mjesto učiteljice razredne nastave na 

neodređeno puno radno vrijeme javilo se 11 kandidata. Svi kandidati su zadovoljili potrebne 

uvjete i svi su pozvani na intervju pred komisijom/povjerenstvom za zapošljavanje od tri člna 

koje čine zaposlenici OŠ Ivana Meštrovića. Odazvalo se osam kandidata. 

 

v.d. ravnatelj je pročitao izvještaj komisije/povjerenstva za zapošljavanje te obzirom na njihov 

prijedlog predložio Školskom odboru učiteljice Iva Stojić i Eva Marković koje su na rang listi 

povjerenstva dobile najveći broj bodova.  

 

U nastavku v.d. ravnatelj naglašava kako za radno mjesto učitelja/ice razredne nastave (na 

određeno, nepuno radno vrijeme) nije pristigla niti jedna prijava te da će se natječaj ponoviti. 

Dodaje kako je dogovoreno s kolegicom koja je prije radila na tome mjestu da odradi potrebnu 

nastavu kako učenici ne bi gubili od nastave ili imali previše zamjena. 

 

Član Školskog odbora Hrvoje Đurak postavlja pitanje o učiteljici na trećem mjestu rang liste. 

Kako da kolegica J.L. nije odabrana? v.d. ravnatelj objašnjava kako kolegica J.L. i dalje radi kod 

nas na zamjeni te navodi kriterije i razloge prema kojima je Povjerenstvo za zapošljavanje 

predložilo i rangiralo kandidatkinje. 

Član Školskog odbora Hrvoje Đurak postavlja pitanje tko određuje komisiju za zapošljavanje i 

rangiranje kandidata? v.d. ravnatelj objašnjava kako on određuje komisiju od tri člana od kojih je 

obavezno barem jedan član komisije sustručnjak.  

 

Član Školskog odbora Krešimir Sočković postavlja pitanje o raspodjeli radnih mjesta učiteljica 

koje su primljene na posao. V.d. ravnatelj odgovara kako učiteljice ostaju na svojim mjestima bez 

obzira na upražnjeno radno mjesto za koje su se javile. Naglašava kako je to bolje, kako učenici u 

tim razredima ne bi imali zamjene ili ponovnu promjenu učiteljica. 

 

Školski odbor je jednoglasno potvrdio prijedlog v.d. ravnatelja o zapošljavanju učiteljica Ive 

Stojić i Eve Marković.  

 

 

 

Ad. 3. Razno 

 

v.d. ravnatelj navodi kako se od prošle sjednice Školskog odbora na kojoj su navedeni klubovi 

koji žele iznajmiti dvorane za svoje treninge javio još jedan. Plesni studio >Stanica broj 5< 

također je zatražio najam prostora. v.d. ravnatelj objasnio je kako je škola u mogućnosti ponuditi 

malu dvoranu i kako je to i učinila. Plesni studio proveo je anketu zainteresiranosti u školi i kažu 

da se javilo dovoljno kandidata (većinom iz nižih razreda) da potpune grupe. Plesni studio 



zatražio je dva termina koji su mu i omogućeni, ti termini su utorkom i petkom od 18.30 do 

19.30. 

Pitanje člana Školskog odbora Ivane Pikić Jugović  upućeno v.d. ravnatelju. Jesu li se javili svi 

klubovi navedeni u prošloj sjednici i koliko ih je prema javnoj potrebi Grada. 

Odgovor: Svi klubovi koji su se prijavili u Gradu, Grad ih uvrštava u sustav javne potrebe te oni 

imaju prioritet pri odabiru u školama, no klubovi sa školama individualno potpisuju ugovor o 

najmu.  

Iako se javilo puno klubova, škola ih je sve uspjela uvrstiti u raspored i ponuditi termin. Nažalost 

još uvijek nisu svi klubovi potpisali ugovore o najmu za ovu školsku godinu. v.d. ravnatelj 

nadodaje kako će tijekom sljedećih nekoliko dana pozvati zainteresirane klubove da se izjasne i 

ukoliko su zainteresirani zamoliti da dođu u školu potpisati potrebne ugovore o najmu. 

 

Član Školskog odbora Hrvoje Đurak obavještava odbor o odličnom startu sportaša naše škole u 

novoj nastavnoj godini. Nakon održanog prvenstva Grada Zagreba u badmintonu naša škola 

zauzela je prvo mjesto. Atletičari su postigli uspjehe plasirajući se u prvih deset škola u Gradu 

Zagrebu. 

 

v.d. ravnatelj objašnjava kako škola ima odlične sportaše kojima se ponosi i nadodaje kako je i u 

znanju sa odličnim rezultatima. v.d. ravnatelj pročitao je izvješće nacionalnog centra za 

vrednovanje o uspjehu na Nacionalnim ispitima gdje se naša škola ponosi rezultatima iznad 

prosjeka obzirom na prosjek Grada i prosjek Države u gotovo svim provjeravanim predmetima. 

 

Ad. 4. Raspisivanje natječaja za ravnatelja/icu Oš Ivana Meštrovića  

 

 Na sjednici je pročitana i usuglašena odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje 

ravnatelja/ice Osnovne škole Ivana Meštrovića. Predsjednik Školskog odbora je napomenuo kako 

će se tražiti prvi slobodni termin objave u Narodnim novinama te će ostatak Školskog odbora biti 

o tome obaviješten putem maila. Na isti dan kao i objava u Narodnim novinama biti će stavljen 

natječaj na web stranicu škole. Odluka o raspisivanju natječaja za ravnatelja/icu OŠ Ivana 

Meštrovića kao i tekst natječaja nalaze se u prilogu ovog zapisnika. 
 

 
 

Sjednica je završena u 20.00  
 

 
 

 

 

Zapisničar: Igor Naglić 

 

 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Igor Naglić, prof. 

 


